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I N T E R P E L A C J A 

w sprawie wprowadzenia stypendiów naukowych 

w szkołach prowadzonych przez samorząd miejski 

 

Kwestia stypendiów naukowych była przeze mnie poruszona w styczniu 2018 r. Wprowadziliśmy 

w poprzedniej kadencji 2 z 3 funkcjonujących rodzajów stypendiów: artystyczne i sportowe. Pomagają 

one w rozwoju talentów młodych ludzi. Są też uczniowie, którzy ponadto osiągają znakomite wyniki w 

nauce czy uczestniczą w olimpiadach i konkursach przedmiotowych na szczeblu ponadlokalnym 

zdobywając wysokie wyróżnienia. Okupione jest to ciężką pracą osobistą, ale i rodziców oraz 

nauczycieli. Wydatkowane są przez nich środki na dodatkowe pomoce naukowe, specjalistyczne 

programy komputerowe, encyklopedie etc. Uczniowie ci również przyczyniają się do promocji naszego 

miasta. W przyszłości mogą to być naukowcy, wybitni lekarze, prawnicy, wynalazcy. Otrzymują na koniec 

roku szkolnego nagrody za wyniki w nauce. Jednak istotna jest pomoc w postaci systematycznego, 

comiesięcznego wsparcia. Wspomoże ona rozwój pasji tych uczniów i może zaowocować w przyszłości. 

Wobec tego uważam warto pochylić się nad tym tematem i opracować regulamin przyznawania 

takich stypendiów oraz w stosownym momencie zabezpieczyć w budżecie środki finansowe na ten cel. 
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